
 
VERSLAG VERGADERING INWONERSPLATFORM SCHERPENZEEL 
 
24 november 2022 

 
1. Opening 

De heer Op ’t Hof opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
 

2. Vaststelling van de agenda 
Met enkele toevoegingen wordt de agenda vastgesteld. 

 
3. Inspreekronde 

 
- Mevr. E. De Gooijer – drempel Vlieterweg 

Toelichting: Het verkeer op de Vlieterweg is in het verleden aangepakt 
door de snelheid terug te brengen van 50 naar 30 km. Het gedeelte 
Bruinhorsterlaan – Koepellaan is niet opnieuw bestraat. Op verzoek van 
een bewoner is een drempel gelegd. Deze drempel met boomstronk geeft 
veel kabaal en rommel van landbouwvoertuigen. Het verzoek is de 
drempel weg te halen en optisch met gekleurde stenen de plaats weer te 
geven. 
 
De heer Marco van Gastel (gemeente) zegt dat de hele Vlieterweg op de 
nominatie staat om gerenoveerd te worden. Dan wordt de drempel ook 
meegenomen. Mw De Gooijer vraagt om tussenoplossing. De heer Van 
Gastel: de drempel heeft een verkeerskundige achtergrond en kan niet 
zomaar verwijderd worden.  
 
 
De gemeente is verzocht een gele lijn aan te geven waar Vlieterweg bocht 
maakt richting dorp. Een bewoner wilde niet dat de lijn doorging naar de 
drempel. Dit in verband met parkeren. Nu is de situatie niet veranderd. 
Auto’s in bocht geven problemen. De gele lijn moet doorgetrokken worden 
naar de drempel (huisnummer 66). 
 
De heer Van Gastel heeft niet direct antwoord. Hij zegt toe in de 
geschiedenis te duiken om dit na te kijken. Mevrouw wil een keer komen 
praten. Zij vindt dat de bewuste brief boven water moet. komen. Gele lijn 
beter maken is niet het grootste probleem. ACTIE: gemeente 
 
In het midden van de parkeerplaats bij het kasteel staat een paaltje met 
een wit rondje. De paal lijkt teveel op de omgeving. Het antwoord is dat het 
niet duidelijk is wie de verantwoordelijkheid heeft: de gemeente of 
Geldersche Kastelen. Dit wordt.  ACTIE: gemeente 
 
 

      In het weekend zijn er enorme knallen vuurwerk. Het is volgens de BOA                                 
      niet goed te beoordelen waar het vandaan komt. Op heterdaad betrappen  
      is daarom lastig. De politie raadt aan het altijd te melden via het nummer  
      van de gemeente of via de website (meldsysteem Reppido) 



 
 

- De heer H. Nijhof had een vraag over half werk bij coniferen snoeien op 
een particulier terrein. Hij  komt vanavond niet op de vergadering, want na 
overleg is besloten om alles te verwijderen en een hek te plaatsen. Voor 
het WPF is het nu afgerond.  

 
4. Vaststelling van de presentielijst 

 

Mka: mw. van Bentum, mw. Van Vreeswijk.   
Zka: dhr. Hendrikse (de voorzitter neemt contact op)  en dhr. Geurts;  
Nieuw potentieel lid: Niek Bloemhof. 
Er is een bedankbrief van dhr. Hagen waarin hij zijn lidmaatschap opzegt. De 
voorzitter leest de brief voor. Mw. Overeem vraagt wie een attentie gaat brengen. 
Er ontstaat een korte discussie over welke attentie? Besloten wordt een bon 
Heerlijk Scherpenzeel te geven. Dit wordt de nieuwe beleidslijn. Mevr. Dekker zal 
in overleg met mevr. Gardenier voor bezorging zorgen. ACTIE: gemeente en 
mevr Dekker.  
 

5. Vaststelling verslag gezamenlijke vergadering Wpf- Oost en West van 29-9-
2022  (zie bijlage) 

 
   

 In Reppido komt nog de mogelijkheid voor overlastmeldingen van de 
buurtwarmte-unit.  

 
De actielijst wordt doorgesproken.  
 
Actielijst 5: een kant is aangepakt; de andere kant niet. Van Gastel gaat het 
controleren. Het is dus nog niet afgerond. ACTIE: gemeente 
Actielijst 7 kruispunt Jetten: Het plan ligt nu bij de gemeenteraad. In 2027 komt 
er een  totale aanpak in het plan-centrumvisie. Tot het moment dat de totale 
aanpak komt, wordt de voorrang gewijzigd. Fietsers worden uit de voorrang 
gehaald. De gedacht is dat fietsers dan (extra) gaan opletten. De situatie is 
voor de schoolkinderen wel gevaarlijk. Wanneer dit gaat gebeuren, is nog niet 
bekend.  
Actielijst 8: Er zijn toezeggingen gedaan die niet zijn nagekomen: de filters zijn 
niet geplaatst en er is een lek met giftige stoffen geconstateerd. Er is een 
bewonersbijeenkomst geweest waarin overlegd is.  
Actielijst 14: De oplossing is gemaild aan mw. Van Zoeren. 
Actielijst 2: Betreffend de parkeerproblematiek zijn er diverse boetes 
uitgedeeld. 
Actielijst 4  :  de hoge drempel aan de Frans Halslaan. Volgens dhr. Van 
Gastel voldoet deze aan de normen. Voor fietsers is het wel een probleem.  
Actielijst 5: Een  funderingslaag ontbreekt:  zand is nat en beweegt.   
Actielijst 12: Het bankje staat er nog niet. Participatie betekent dat mensen dit 
zelf regelen/sponsoren/onderhouden. Dit is toegestaan na overleg met de 
gemeente; het beheer en het onderhoud ligt bij een bewonerscommissie.  
Zandbak > De wens is weer een zandbak met deksel. Een bewoner wil dit 
regelen. De gemeente wil dit niet. Een landelijke richtlijn wil dat alle 



zandbakken verwijderd worden vanwege hygiënische redenen. Punt is: wie 
faciliteert is verantwoordelijk. Wat is nu handiger? Niets doen of dichtgooien? 

 
Mw. Gardenier plaatst de actielijst op de site van de gemeente. ACTIE: mw. 
Gardenier . 
 
 

6. Verkiezing nieuwe secretaris Inwonersplatform 
 
De heer H. van Grol wil stoppen met het WPF en dus ook met het secretariaat. 
Hij bedankt iedereen voor de goede samenwerking en het vertrouwen. 
De voorzitter vraagt wie het secretariaat over wil nemen. Besloten wordt dat de 
voorzitter Magda gaat vragen. En daarna (als vervangster) mw. Van Vreeswijk  

 
7. Ontwikkelingen aangaande toekomst Inwonersplatform  

 
       Hierover zijn geen nieuwe dingen te melden.  

 
8. Bespreekpunten  

 
a. Politie. De politie is vanavond niet aanwezig. Volgens de BOA is er ook 

niet veel te melden. Er zijn wat winkeldiefstallen geweest. De politie zat er 
bovenop. Bij de Prinses Irenelaan zijn zorgen. Er is een avond met 
buurtbewoners geweest. Dit was een fijne en goede avond. Er komt nog 
een vervolg. De heer Van Walbeek was namens de 
woningbouwvereniging ook aanwezig.  
Op 13  december is er een bijeenkomst over veiligheid (in Breehoek). Ook 
is er een bijeenkomst op diezelfde dag (13 december) over pubers, alcohol 
en drugs. Mieke stuurt exacte gegevens nog even door.  ACTIE: mw. 
Gardenier. 

b. BOA. Er zijn geen bijzonderheden te melden. 
c. Woonstede. Er zijn geen bijzonderheden te melden.  
d. Speeltuin Koepellaan (exacte brief zie onder) 

 
Ik zag bij het voorbij rijden op de Vijverlaan dat ze daar bezig zijn met de speeltuin. Mooi nieuw speeltoestel, een stuk 
betegeld om te hinkelen en zo te zien is het nog niet klaar, want er staat nog een hek om een stuk dat waarschijnlijk 
ook nog wordt aangepakt. 

 
Het is voor mij onbegrijpelijk dat dit allemaal kan terwijl er bij ons nog niets is gebeurd. Er was toen volgens ene 
Jeroen ook helemaal geen geld voor om de  Speeltuin bij ons op te knappen laat staan nieuwe speeltoestellen. 

 
Je ziet maar weer de Gemeente Scherpenzeel meet met twee maten!! 
Onze speeltuin is de drukst bezochte en gebruikte speeltuin van Scherpenzeel. 
Ik wil je vragen als er weer een vergadering is, of je dit nog een keer onder hun aandacht wil brengen. 

 
Groeten en ik hoop op een positief antwoord!! 
Fred van Prattenburg 
Koepellaan 50. 
 

De reactie van het WPF. Op basis van het speelruimtebeleidsplan is de 
speeltuin bij de Koepellaan de belangrijkste speeltuin. Deze speeltuin is in 
2016 helemaal gerenoveerd (ondergrond vervangen en nieuwe 
speeltoestellen. Nu is de speeltuin aan de Vijverlaan aan de beurt, volgens het 
onderhoudsplan van de gemeente. Mieke stuurt het hele verhaal door. Het 
WPF legt het antwoord neer bij de heer Van Prattenburg. ACTIE: mw. 



Gardenier en dhr. Op ’t Hof.  
 

 

 

e. Rotonde Breehoek (exacte tekst mail zie onder) 
 

De rotonde bij de Breehoek is aangepast. Fijn dat er zo snel actie ondernomen werd! Er is echter maar 1 strook rode 
tegels neergelegd. Ik dacht dat er over 2 rijen gesproken was. Ik denk dat fietsers niet makkelijk over dat strookje 
fietsen, ook omdat er nog een rand is tussen het asfalt en de tegels. Verder is nog niet duidelijk dat het nu 
tweerichtingsverkeer is voor fietsers. Zouden er nog lijnen gezet kunnen worden?  

 

Mevrouw Overeem vraagt wat de bedoeling is van de hekjes op het fietspad 
richting zwembad. De heer Van Gastel legt uit dat het fietspad uitkomt op de 
oprit van de Aldi. En dat is verkeerskundig ongewenst, omdat het een 
gevaarlijke situatie is. Wat kunnen we daar doen? De hekken die geplaatst 
zijn, zijn tijdelijk. Het stuk fietspad moet weg en de fietsers moeten dan met de 
rijbaan mee. Volgens mevrouw Dekker is de situatie niet echt duidelijk. Het is 
ook een vreemde situatie dat je iets faciliteert wat niet mag. Waarom maken 
we  het fietspad op de rotonde niet twee richtingen. Dat blijkt niet te kunnen, 
want dan moet het fietspad verbreed worden en dat kost teveel geld terwijl het 
asfalt nog van goede kwaliteit is. Mevrouw Overeem vraagt of  het mogelijk is 
dat via de krant uitgelegd wordt hoe de situatie is. Van Gastel maakt een 
persbericht (geplaatst op dinsdag 6 december) 

 
 

f. Schietbaan (exacte tekst zie mail hieronder) 
 

De oude schietbaan wordt slecht onderhouden. Destijds is daar subsidie voor gegeven, volgens het bord wat er staat, 
maar het geheel ziet er nu verwilderd uit. Ik weet niet of de gemeente hier iets aan kan doen, het hoort waarschijnlijk 
bij landgoed Scherpenzeel. 
 

De gemeente Scherpenzeel zet het door naar Landgoed Scherpenzeel, die 
inderdaad eigenaar is. ACTIE: gemeente 
 

g. Overige punten 
 
Er is een ingezonden brief over brievenbussen. Kan de gemeente zelf 
brievenbussen aanvragen of besluit PostNL dit? PostNL gaat er zelf over. 
Er zijn er inderdaad veel weggehaald. De gemeente heeft er gewoon 
weinig over te zeggen. Het is ook een financiële kwestie. We nemen het 
mee op de actielijst. Er gaat een antwoord naar de bewoner die 
gereageerd heeft. ACTIE: gemeente 
 
De voorzitter noemt de zogenaamde kikkerschermen aan de Koepellaan. 
Blijven die zo liggen. Mieke zegt tot dat er navraag wordt gedaan bij het 
ecologisch  bureau dat het onderzoek heeft gedaan. ACTIE: mw. 
Gardenier.  

 
 

9. Vaststelling vergaderrooster 2023  
 
De data worden: do. 23 februari; do. 25 mei; do. 31 augustus en do. 30 
november.  De data worden conform het voorstel vastgesteld. 

 
10. Afscheid J. Ruygrok 



 
 Er zijn woorden van dank aan Jan Ruygrok. We hebben hem leren waarderen 

vanwege zijn rust en kalmte en bezadigde inbreng. Wat door ons zeer  op prijs 
wordt gesteld,  is dat hij zelf voor een vervanger heeft gezorgd. Hij krijgt 
bloemen als attentie.  

 De reactie van dhr. Ruygrok:  Hij is van het eerste begin bij het WPF-West 
geweest.  Hij vindt het fijn dat er een platform is gekomen en hoopt dat de 
communicatie met de achterban nog beter gaat lopen. Met name de 
schouwen werken, want die zorgen voor meer betrokkenheid. Hij hoopt ten 
slotte  dat er meer initiatieven ontplooid worden, want dan gaat het nog meer 
leven. Positieve inbreng van bewoners is erg belangrijk.  
 

11. Rondvraag  
  
a) Bij de Breehoek staat een oliebollenkraam met vergunning. Wie bepaalt die 

plaats? De normale standplaatsen zijn bij de Jumbo en op Plein 1940.  
Kunnen de winkeliers zoiets blokkeren? Actie: gemeente. 
 

b) Mevrouw Overeem is weer gewoon lid en geen waarnemend voorzitter meer. 
Zij gaat de appgroep beheren.  

 
c) Mieke noemt het sociaal domein en de visie op welzijn. Zij wil dit graag 

bespreken met inwonersplatform. In februari kunnen mensen daarvoor 
aanschuiven.  

 
d) Wanneer wordt in de wijk Wittenberg de riolering aangepakt? De heer Van 

Gastel: in 2025.  
 
12.  Volgende vergadering 

 
Voorstel: donderdag 23 februari 2023. Iedereen gaat akkoord 

 
13.  Sluiting 

 
De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor zijn of haar inbreng.  

 

 
 
 


